

第5卷第2期(总第26期)

2021年4月30日出版

## 目 次

### ◆ 专题论文: 理论建构探索与展望

1 基于理论应用视角的会展与节事研究述评

刘林艳 张 茵 靳杨楠

### < 研究论文

- 35 地方政府教育投入、旅游业人力资本与旅游产业结构优化升级
  - ——基于简单中介效应模型和有调节的中介效应模型的对比检验

孙盼盼 赖丽君

- 66 古村落旅游"生产-生活-生态"空间重构与优化研究
  - ——以广州小洲村为例

吴开军 卜晓薇

82 休闲与仪式:电影院的空间生产研究

张 浩 林家惠 蔡晓梅

#### < 学术动态

封三 "旅游研究转向与理论建构——新数据背景下 GIS 空间分析方法转向与旅游应用" 线上研讨会成功召开

《旅游导刊》编辑部

99 邮局订阅启事

# **Tourism and Hospitality Prospects**

(Bimonthly) Vol.5 No.2 (General Serial No. 26)

April 2021

### **Contents**

### Special Topic: The Explorations and Prospects of Theory Building

1 The Study of Conventions, Exhibitions, Festivals, and Special Events: A Theoretical Review

LIU Linyan / ZHANG Yin / JIN Yangnan

### Research Paper

35 Local Government Investment in Education, Tourism Human Capital, and Optimization and Upgrading of the Tourism Industry Structure: A Comparative Test Based on the Simple Mediation Model and the Moderated Mediation Model

SUN Panpan / LAI Lijun

- 66 Research on the Reconstruction and Optimization of the "Production-Life-Ecology" Space in Ancient Village Tourism : The Example of Xiaozhou Village in Guangzhou

  WU Kaijun / BU Xiaowei
- 82 Leisure and Rituals: Research on the Production of Cinema Space

  ZHANG Hao / LIN Jiahui / CAI Xiaomei